
  
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 

   
 

 
 

Protokoll 5/09 

 

 

Møte: Råd for funksjonshemmede  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 09. juni 2009 kl. 17.00     

Sekretariat: 23 47 53 00  

 
 

Møteleder: Lars Poverud 

  

Tilstede: Gudrun Jære Hoel,  

Hanne Jernsetervangen 

  

Forfall: Yina Chan,   

Atle Ramsfjell-Kind 

  

Som vara møtte:  

  

I tillegg møtte:  

  

Møtesekretær: Sven Bue Berger 

 

Åpen halvtime: Ingen møtte 

Godkjenning av innkalling og sakskart: Godkjent. Rådet ber administrasjonen innkalle til 

riktig møtedag og tid. 

Eventuelt: Intet 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 24 /09  RFF-protokoll mai 2009 

Sak 25 /09  Forslag om utplassering av bysykler i Sentrum/bydel - Høring 
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Sak 24 /09  RFF-protokoll mai 2009 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 

 

Votering: 
Enstemmig 

 

Vedtak: 
Godkjent 
 

 Sak 25 /09  Forslag om utplassering av bysykler i Sentrum/bydel - 
Høring 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget viser til vedlagte vedtak av 31.03.2009, BUsak 43/09.  

 

2. Bydelsutvalget mener det er viktig med etablering av flere bysykkelpunkter, men at 

det bør skje med et helhetlig fokus. Ordinære sykkelstativ må ikke fjernes og erstattes 

med bysykkelstativ for å oppnå dette målet. Eksisterende sykkelstativ for privatsykler 

må beholdes og utvides på linje med etablering av bysykkelordningen. Bydelsutvalget 

mener det er viktig å etablere kombiløsninger med både ordinære sykkelstativ og 

bysykkelstativ  på samme sted. 

 

3. Bydelsutvalget mener at en i større grad i sentrale sentrumsområder bør vurdere å 

etablere sykkelparkering under tak, i egne sykkelparkeringshus, eller også i 

forbindelse med de private bilparkeringshusene i sentrum. Dette kan være den 

løsningen som best sørger for en trygg og sikker sykkelparkering og som samtidig best 

ivaretar det estetiske uttrykk. Dagens avtale om reklame i forbindelse med stativene 

må da ivaretas på annen måte. Bydelsutvalget mener at en i forbindelse med den store 

utvidelsen av bysykkelordningen må vurdere en slik løsning.  

 

4. Videre mener bydelsutvalget at det må vurderes å fjerne noen gateparkeringsplasser 

for bil og erstatte disse med bysykkelstativ og ordinære bysykkelstativ, noe som også 

foreslås av Syklistenes landsforbund. Det er generelt viktig at fortauene i sentrum ikke 

gjøres mindre fremkommelige, og en slik konvertering kan være en god løsning for å 

sikre dette.  

 

5. Bydelsutvalget ber primært om at ovennevnte alternative løsninger for opparbeidelse 

av bysykkelstativer/sykkelstativer i sentrum vurderes. Sekundært anbefaler 

bydelsutvalget en opparbeidelse av bysykkelstativer i sentrum i tråd med vedlagte 

merknadsskjema.  
 

Votering: 
Enstemmig 

 

Vedtak: 
1. Bydelsutvalget viser til vedlagte vedtak av 31.03.2009, BUsak 43/09.  
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2. Bydelsutvalget mener det er viktig med etablering av flere bysykkelpunkter, men at det 

bør skje med et helhetlig fokus. Ordinære sykkelstativ må ikke fjernes og erstattes med 

bysykkelstativ for å oppnå dette målet. Eksisterende sykkelstativ for privatsykler må 

beholdes og utvides på linje med etablering av bysykkelordningen. Bydelsutvalget 

mener det er viktig å etablere kombiløsninger med både ordinære sykkelstativ og 

bysykkelstativ  på samme sted. 

 

3. Bydelsutvalget mener at en i større grad i sentrale sentrumsområder bør vurdere å 

etablere sykkelparkering under tak, i egne sykkelparkeringshus, eller også i 

forbindelse med de private bilparkeringshusene i sentrum. Dette kan være den 

løsningen som best sørger for en trygg og sikker sykkelparkering og som samtidig best 

ivaretar det estetiske uttrykk. Dagens avtale om reklame i forbindelse med stativene 

må da ivaretas på annen måte. Bydelsutvalget mener at en i forbindelse med den store 

utvidelsen av bysykkelordningen må vurdere en slik løsning.  

 

4. Videre mener bydelsutvalget at det må vurderes å fjerne noen gateparkeringsplasser 

for bil og erstatte disse med bysykkelstativ og ordinære bysykkelstativ, noe som også 

foreslås av Syklistenes landsforbund. Det er generelt viktig at fortauene i sentrum ikke 

gjøres mindre fremkommelige, og en slik konvertering kan være en god løsning for å 

sikre dette.  

 

5. Bydelsutvalget ber primært om at ovennevnte alternative løsninger for opparbeidelse 

av bysykkelstativer/sykkelstativer i sentrum vurderes. Sekundært anbefaler 

bydelsutvalget en opparbeidelse av bysykkelstativer i sentrum i tråd med vedlagte 

merknadsskjema.  

 


